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Porządek posiedzenia  Komisji  Rozwoju … Nr 10/06  z  dnia  17 
października 2006 r – godz. 11   00  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Zaopiniowanie  proj.  uchwał  pod  obrady  Rady  w  dniu  20 

października 2006 r
3. Dotacje dla Urzędu Miasta Ustki za I półrocze 2006 r
4. Ocena i podsumowanie sezonu wczasowo – turystycznego.
5. Sprawozdanie Komisji z działalności w 2006 r. 
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan Żabiński  – 
Przewodniczący  Komisji,  przywitał  przybyłych  i  stwierdził 
prawomocność  obrad  ,  oświadczając  ,  iż  zgodnie  z  listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 5 spośród 7 osobowego 
składu  Komisji,  co  stanowi  kworum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Radni nieobecni : Maria Drzazgowska, Halina Lempek
 

Listę  obecności  stanowi  strona  pierwsza  niniejszego 
protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Bogdan  Żabiński  przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad.
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Ad. 1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Bogdan  Żabiński   poddał  pod 
głosowanie

Protokół Nr 9/2006 z dnia  20 września  2006 r

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  przyjęła 
Protokół Nr 9/2006  bez uwag.

Komisja  przyjęła  do wiadomości  informację  w zakresie 
wykazu podatników z  terenu gminy,  którym umorzono, 
odroczono  i  rozłożono na  raty   podatki  w  2005  r  jako 
uzupełnienie wykazu z dnia 26 maja 2006 r 

Na obrady Komisji przybyła radna Maria Drzazgowska.

Ad. 2. Komisja  zaopiniowała  następujące   proj.  uchwał  pod 
obrady Rady.

Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka.
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-  proj.  uchwały w spr.  przystąpienia do  sporządzenia 
zmiany  Studium   uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego   gminy  Ustka 
( zatwierdzonego Uchwałą  Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30  
grudnia 2002 r) dla części obszaru położonego w obrębie 
geodezyjnym Dębina

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały  w  spr.  przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
dla części obszaru położonego w miejscowości Dębina 
w gminie Ustka.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały
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Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały w spr.  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji  Parku 
Wiatrowego  Nr  3  w  miejscowości  Zaleskie  w  gminie 
Ustka.

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk
- wyjaśniła, iż  nie wpłynęła żadna uwaga negatywna do tego planu

Przewodniczący  Komisji Bogdan Żabiński
- zacytował wypowiedź niemieckiego stowarzyszenia zajmującego 
się  elektro  -  skażeniami  tj.  „promieniowanie  elektromagnetyczne 
jest  szkodliwe dla ludzi  i  zwierząt  .  Długotrwałe przebywanie  w 
jego  zasięgu  osłabia  układ  nerwowy  i  limfatyczny  powoduje 
choroby nowotworowe” . Ja nie twierdzę, że opinia ta jest jedyną 
słuszną opinią. Chcę podkreślić, że są opinie za   , lecz są również 
opinie  ,które  mówią,  że  wiatraki  ,  które  pozwalamy budować w 
bardzo dużej ilości mogą również oddziaływać negatywnie na życie 
ludzi. Ja sygnalizuje opinię, a decyzja należy do radnych.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały
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Głosowało                              -             5  

Za -  3
Przeciw -  1
Wstrzymało się -  1

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały  w  spr.  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji  Parku 
Wiatrowego  Nr  1  w  miejscowościach  Duninowo, 
Wodnica w gminie Ustka

Na obrady Komisji powrócił radny Piotr Czerwonka

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk
-  wyjaśniła,  iż  przedmiotowy  proj.  uchwały  był  omawiany  na 
poszczególnych Komisjach, a został zdjęty z porządku obrad Sesji. 
Do  przedłożonego  proj.  uchwały  została  wprowadzona 
autopoprawka  tj. w § 16 zmieniono zapis z 10 % stawki na 30 % 
stawkę służącą do naliczenia jednorazowej opłaty w stosunku do 
wzrostu  wartości  terenu  w  momencie  zbywania  nieruchomości 
przez obecnego właściciela.

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński
- podobało mi się w tych rozstrzygnięciach uwag jedynie uczciwie 
zrobione  co  do  Parku  Wiatrowego  Nr  1  ,  gdzie  uzasadnienia 
rozstrzygnięcia  uwagi  są  dosyć  bogato  napisane  i  napisane 
merytorycznie. Nawet jeżeli Rada przegłosuje ten Park Wiatrowy to 
u  samej  podstawy  uzasadnienie  stwarza  możliwość  wystąpienia 
mieszkańców o odszkodowania. Ponadto jest podana informacja, że 
nie inwestor będzie ponosił skutki finansowe za parki wiatrowe  to 
gmina będzie ze swojego budżetu płaciła duże pieniądze. 
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Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  4
Przeciw -  1
Wstrzymało się -  1

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński ogłosił 25 min przerwę w 
obradach Komisji   tj. od godz. 12 25 do godz. 12  50.

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad.

- proj. uchwały w spr. zmiany Statutu Gminy Ustka

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały
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-  proj.  uchwały  w  spr.  powołania  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce i nadania mu Statutu 

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały  w  spr.  zawarcia  porozumienia 
międzygminnego  z  Gminą  Miejską  Ustka  w  spr.  
powierzenia Miastu Ustka prowadzenia spraw z zakresu 
akt stanu cywilnego dla mieszkańców Gminy Ustka

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały
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-  proj.  uchwały  w spr.  nadania  nazwy ulicy  w obrębie 
Rowy

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  spr.  uchwalenia 
budżetu  gminy  na  2006  r  oraz  w  sprawie  zmian  w 
budżecie gminy 2006 r.

Halina Łażewska Skarbnik Gminy
-  omówiła w/w proj.  uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
poinformowała,  iż  proponuje  zmianę  w  Gminnym  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z uwagi na to iż środki, 
które  wpłynęły  na  ten  Fundusz  były  większe  niż  zakładano  i 
przesunięto je na cele związane z ochroną środowiska - na wniosek 
kierownika  referatu.  W  wieloletnim  planie  inwestycyjnym 
proponuję  zmianę  polegająca  na  wprowadzeniu  wydatków  na 
budowę  remizy  ze  świetlicą  wiejską  w  Starkowie  na  lata 
2007/2008. Ponadto   proponuję  zwiększyć w dziale rolnictwo i 
łowiectwo rozdział  infrastruktura wodociągowa i sanitarna wsi § 
zakup usług pozostałych na pokrycie  faktury  ZUW Słupsk dot. 
dopłaty  do  ścieków  sanitarnych  od  indywidualnych  odbiorców 
zgodnie z podjęciem uchwały Rady Gminy Ustka w 2006 r



- 10 –

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński
- do projektu uchwały na Sesję w dniu 20 października 2006 r ująć w  
wieloletnim  planie  inwestycyjnym  zadanie  inwestycyjne  –budowa 
Świetlicy w Machowinku na lata 2008/2009  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek.

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały z uwzględnieniem powyższego wniosku

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

Ad. 3. Dotacje dla Urzędu Miasta Ustki za I półrocze 2006 
r.
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Komisja  przyjęła  do  wiadomości  informację  Pani 
Skarbnik w zakresie dotacji dla Urzędu Miasta Ustki za I 
półrocze 2006 .

Ad. 4. Ocena  i  podsumowanie  sezonu  wczasowo 
-turystycznego .

W przedmiocie sprawy głos zabrali :

Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy
- przedstawiła  informację  w  zakresie  podsumowania  sezonu  w 
gminie Ustka  2006 r zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.
Pani Sekretarz stwierdziła, iż  za mało jest organizowanych  imprez 
ogólnodostępnych w m. Rowy. GOK nie może być odpowiedzialny 
za organizację imprez turystycznych. Mogą zorganizować dwie – 
trzy imprezy docelowe lecz nie można dociążać GOK imprezami 
turystycznymi  ponieważ  GOK  nie  ma  zaplecza  na  samodzielną 
organizację  tych  imprez,  ani  zabezpieczonych  środków 
finansowych  na zlecenie ich organizacjom na zewnątrz (wynajęcie 
artysty).  Od  Komisji  powinna  wypłynąć  inicjatywa  stworzenia 
Strategii  Turystyki  Gminy.  Na  dzień  dzisiejszy  jako  Gmina  nie 
mamy takiego programu co może powodować odrzucenie naszych 
wniosków o pozyskiwanie dodatkowych funduszy strukturalnych w 
latach 2007/2013

Barbara  Perka  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w 
Zaleskich
- zgłosiła następujące problemy
1. –  rozważyć  możliwość  zagospodarowania  Parku  przy  ul.  

Słonecznej  na centrum kultury i rozrywki jako stałe miejsce na  
organizację  imprez  (  z  muszlą  koncertową  z  zapleczem,  
siedziskami, toaletami, oświetleniem)
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2. --  rozważyć  możliwość  zwiększenia  środków  na  imprezy  z  
wykorzystaniem  agencji  rozrywkowych  –  GOK  koordynatorem 
imprez i gospodarzem terenu Parku

3. -- rozważyć możliwość lokalizacji baru (letniej kawiarenki) w Parku  
co  pozwoliłoby  pozyskać  część  środków  finansowych  na  
organizację  imprez

4.  –  Informacja  Turystyczna  –  brak  jest  Internetu  .  Budynek  
powinien  być  ocieplony,  wyremontowany.  Należałoby  rozważyć  
możliwość  zabezpieczenia  środków  na  prowadzenie  punktu  
informacji  turystycznej  i   przeznaczenia  części  obiektu  na  
bibliotekę prowadzoną całorocznie

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński
-  proponuję  zapis  Komisji  :  dla  prawidłowego  planowania 

organizacyjnie  i  inwestycyjnie  sezonu turystycznego niezbędnym  
jest  aktualizacja   Strategii  Zrównoważonego  Rozwoju 
Turystycznego z opracowaniem Programu Rozwoju Turystyki . Na  
tej bazie należałoby widzieć rozwój turystyki na terenie gminy. Na 
ten  cel  niezbędnym  jest  zabezpieczenie  odpowiednich  środków 
finansowych   

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko:

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0
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W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  przyjęła 
stanowisko jak wyżej.

Członek Komisji Jadwiga Fudala
-  popieram,  by  była  rozszerzona  informacja  turystyczna  o  punkt 
biblioteczny  w  Rowach.  Należy  się  zastanowić  co  zrobić  ze 
sklepem zielarskim ponieważ  w sklepie  tym można  kupić  wiele 
leków.  W  następnym  sezonie  będzie  problem  z  gabinetami 
lekarskimi  i  parkingami  w  m.  Rowy.  Popieram  Panią  Dyrektor 
GOK w spr. zagospodarowania Parku
Następnie  podziękowała  Pani  Dyrektor  GOK za  zorganizowanie 
bardzo  ładnych  imprez  w  sezonie  letnim  ,  na  których  były 
wystawiane stoiska z  całej  gminy lecz imprez tych było zbyt mało. 
Na  organizację  takich  imprez  powinny  znaleźć  się  środki  w 
budżecie gminy. W Rowach jest za mało zieleni

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński
- jeżeli mówimy o punkcie informacji i bibliotece to nie możemy 
mówić o punkcie zielarskim, który jest prywatny. 

Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy
-  przy  wydawaniu  lokalizacji  i  udostępnianiu  terenów gminnych 
należałoby  w  warunkach  lokalizacyjnych  ująć  zapis  o 
zabezpieczeniu  zieleni   celem  poprawy  estetyki.  Pozwalać  na 
lokalizacje zbliżone do charakteru prowadzonej działalności . Na ul. 
Plażowej  jeżeli  jest  lokal  gastronomiczny  to  wydzierżawiając 
chodnik należy wyrazić zgodę na ogródek gastronomiczny , a nie 
na  stoisko  handlowe  całkowicie  innego  rodzaju.  Wówczas  jest 
możliwość  co  roku  uregulowania  działalności  handlowej  na 
poszczególnych ulicach

Przewodniczący Komisji Bogdan Żabiński



-  proponuję  przyjąć  informację   dot.  oceny  sezonu  letniego  
przedłożoną  przez  Panią  Sekretarz  ,  uzupełnioną  przez  Panią 
Dyrektor GOK. Komisja ocenia sezon pozytywnie
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Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zajęła 
stanowisko jak wyżej.

Ad. 5. Sprawozdanie Komisji z działalności w 2006 roku.

Komisja sporządziła sprawozdanie z działalności w roku 
2006 zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.

 Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja  przyjęła  do  wiadomości  treść  następujących 
pism:

1. „BETA  STYL”  Spółka  z  o.o.  w  spr.  odwołania   do 
Samorządowego  Kolegium  Odwoławczego  za 
pośrednictwem Wójta Gminy Ustka  od decyzji wydanej w 
dniu 21 września 2006 r przez Wójta Gminy Ustka w spr. 
ustalenia opłaty adiacenckiej



2. Miejsko  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  dot. 
sprawozdania z działalności za okres od 01 stycznia do 31 
września 2006 r
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Przewodniczący  Komisji  Bogdan  Żabiński  przedstawił 
następujące pisma:

Parafiia Rzymskokatolicka w Duninowie 
- dot. prośby o uwzględnienie i przedstawienie na najbliższej sesji 
uzyskania akceptacji, że dotacja na remont zabytkowych organów 
znajdować się będzie w projekcie budżetu na 2007 r. Potrzebne jest 
zadeklarowanie ze strony Samorządu kwoty 30 tyś zł, (tj. 15 tyś zł 
w 2007 r  i  15  tyś  zł  w 2008 r)  ,  aby  zbilansować  kosztorys  w 
Programie  wspierania  inicjatyw  obywatelskich  na  rzecz  wsi  i 
terenów wiejskich ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Wsi Polskiej. Wniosek należy wysłać do 30 września i stąd prośba 
o  przyśpieszenie  decyzji.  Warunkiem  uzyskania  pomocy   z 
funduszy  europejskich  jest  zaangażowanie  środków  własnych 
gminy.

Komisja opiniuje pozytywnie w/w wniosek i wnioskuje o 
zabezpieczenie środków w dwóch ratach tj. w 2007 i 2006 
roku. 

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0



W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zajęła 
stanowisko j.w.
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Parafia Rzymsko - Katolicka w Objeździe 
- dot. prośby o uwzględnienie  w budżecie gminy na 2007 r kwoty 
dotacji niezbędnej na dokończenie remontu Kościoła Parafialnego 
w  Objeździe  .  Stan  zaawansowania  robót  na  dzień  dzisiejszy 
wynosi  ok.  35  %,  gdzie  całkowity  koszt  remontu  zgodnie  z 
kosztorysem inwestorskim wynosi 246 tyś zł. Po przystąpieniu do 
remontu  okazało  się,  że  obiekt  jest  w  dużo  gorszym  stanie  niż 
pierwotnie zakładano. . Nadmieniam, że gdyby nie przystąpiono do 
remontu  Kościoła  w  roku  bieżącym  doszłoby  do  katastrofy 
budowlanej  i  obiekt  ten  uległby  całkowitemu  zniszczeniu,  co 
groziłoby również wypadkiem.

Komisja popiera  wniosek o dofinansowanie zgodnie  z 
przepisami prawa ( jest to Kościół zabytkowy).

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko.

Słupska Spółdzielnia Producentów  Mleka w Kobylnicy
-  dot.  częściowego  umorzenia  lub  rozłożenia  na  dogodne  raty 
należności  za  przedterminowe  zbycie  prawa  do  użytkowania 



wieczystego  ustanowionego  na  nieruchomości  położonej  w  m. 
Pęplino
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Po  rozpatrzeniu  powyższego  wniosku  Komisja 
proponuje rozłożyć należność na raty.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             6  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko.

Obrady Komisji opuścił radny Piotr Czerwonka

Fundacja Partnerstwo dorzecze Słupi Słupsk
-  dot.  przystąpienia  do  Fundacji   Partnerstwo  Dorzecze  Słupi  w 
charakterze  partnera  działającego  na  rzecz  rozwoju  obszarów 
wiejskich oraz dofinansowania kwoty 500 zł  na prowadzenie biura 
Lokalnej Grupy działania partnerstwa

Komisja opiniuje negatywnie w/w wniosek.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             5  



Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0
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W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zajęła 
stanowisko jak wyżej.

Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku
-   w  spr.  ujęcia  w  planach  budżetowych  na  2007  rok  pomocy 
finansowej  dla Komendy Miejskiej  PSP na modernizację  sprzętu 
silnikowego  (zakup  drabiny  mechanicznej  oraz  remont  kapitalny 
ciężkiego samochodu bojowego) i  na zakup środków chemicznych 
(pianotwórczych,  dyspergentów ,  sorbenów i  neutralizatorów)  ze 
środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska.

Komisja  przekazuje   przedmiotowy  wniosek  do  Pana 
Wójta z prośbą o ujęcie środków w budżecie na 2007 rok. 

Przewodniczący  Komisji   poddał  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko.

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Objeździe



- dot. reaktywacji Punktu Bibliotecznego w Charnowie z dniem 01 
stycznia 2007 roku

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości.

- 19 –

NORD EXPRESS Słupsk
-  sprawy  porannej  komunikacji  z  Lędowa  do  Ustki.  Koszt 
uruchomienia i  funkcjonowania kursu szkolnego funkcjonującego 
od poniedziałku do piątku (dla 15 osób) wynosi 1.200 zł m-nie

Komisja zapoznała się z treścią w/w pisma.

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 14 00  zamknął ostatnie  obrady Komisji w IV kadencji 
Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała                      Przewodniczący Komisji

     Grażyna Frankiewicz             BOGDAN ŻABIŃSKI




